

## The Hong Kong Association of Business and Professional Women [aka, BPW Hong Kong]

An Affiliate of BPW International

## 即時發佈 FOR IMMEDIATE RELEASE

The Hong Kong Association of Business and Professional Women [aka, BPW Hong Kong], an affiliate of BPW International, will hold their "International Women's Day Forum"

<a href="http://www.internationalwomensday.com/">http://www.internationalwomensday.com/</a> on 05 March 2016 at Preston Training Centre in North Point, 3:00-5:30pm.

Forum topics include: "Feminine Principle and Paradigm Shift" [Jo Fok, Marshmallow Media];

"Equality, Equity, Parity: Gender in the Workplace" [Dr Anne Hilty, EastWest Psyche];

"Gender Parity and Equal Pay Day" [Sindy Leung];

"Women Invest: CSR and Women's Buying Power" [Nina Soliva and Rebecca Isjwara];

"Girl Power! -- Adolescent Empowerment" [Louise Sullivan, Hugo Lau]; and,

"Gender Equality and Environmental Sustainability: Powerful Synergy" [Anna Robb].

For event details and to register: <a href="https://www.eventbrite.hk/e/intl-womens-day-forum-tickets-21397881640">https://www.eventbrite.hk/e/intl-womens-day-forum-tickets-21397881640</a>. For information about BPW Hong Kong: <a href="https://bpwhk.net/">https://bpwhk.net/</a>. Open to the public; all are

welcome.

BPW國際分部-香港商務及專業婦女協會(即BPW香港)將於2016年3月5日,下午3:00-5:30於北角的普敦培訓中心舉行「國際婦女節論壇」("International Women's Day Forum") < http://www.internationalwomensday.com/>。

討論議題包括:「女性主義及典範轉移」[Jo Fok,Marshmallow Media];

「平等、公平、同等:職場上的性別」[Dr Anne Hilty,EastWest Psyche];

「性別平等及同酬日」[Sindy Leung];

「女性的投資: 企業社會責任及女性的購買力」[Nina Soliva, Rebecca Isjwara];

「女孩力量!-青少年充權」[Louise Sullivan, Hugo Lau]

及「性別平等及環境可持續發展:強大的協同效應」[Anna Robb]

請於<https://www.eventbrite.hk/e/intl-womens-day-forum-tickets-21397881640>

瀏覽活動詳情及報名。請於<a href="http://bpwhk.net/">http://bpwhk.net/</a>

瀏覽更多關於BPW香港的資訊。活動對外開放,歡迎所有參加者。

聯絡人 Contact: Dr Anne Hilty, President 聯絡人 Alt. Contact: Gaga Tzan, PR Chair 電郵 Email: public.relations@bpwhk.net

電話 Telephone: 9400 7314

網址 Media Kit: http://bpwhk.net/media/